



【國際】ALROSA 7月份毛坯鑽銷售強勁，銷售額增長17% 【Int'l】ALROSA Rides Strong Market to 17% Gain in July Rough Diamond Sales

2018年8月13日

資料來源：Diamond Loupe

由於對昂貴的優質鑽石的需求依然強勁，俄羅斯礦業巨頭ALROSA 7月份的毛坯鑽銷售額從2.861億美元增至3.338億美元，同比增長17%。本月總銷售額增加16%至3.39億美元，其中包括530萬美元的成品鑽銷售額，較2017年7月下降28%，不包括Dynasty Collection和同名系列中的經典鑽石——重達51.38克拉的圓形鑽石的出售。

據計算，今年前七個月，ALROSA的毛坯鑽銷售額從一年前的27.3億美元增至29.7億美元，增幅為9%，而成品鑽銷售額從6,230萬降至5,530萬美元，減幅為11%。到目前為止，ALROSA的鑽石總銷量同比增長9%至30.3億美元。

“與去年相比，”ALROSA副首席執行官Yury Okoemov表示，“對毛坯鑽石的需求保持平衡——幾乎所有鑽石種類都受益於全球主要市場的持續需求。7月份的市場出現小幅季節性疲軟，持續到八月假期，但並未像去年那樣強勁。在七個月內，對昂貴的高品質鑽石的需求保持強勁。”

Russian mining giant ALROSA saw its July rough diamond sales increase by 17% year-over-year to \$333.8 million from \$286.1 million as demand for expensive high-quality diamonds remained strong. Total sales for the month increased by 16% to \$339 million, including \$5.3 million in polished diamond sales, a 28% decline from the same month in 2017, excluding the sale of the Dynasty Collection and the 51.38-carat round stone, the central diamond in the eponymous collection.

According to our calculations, during the first seven months of the year, ALROSA's rough diamond sales have increased by 9% to \$2.97 billion from \$2.73 billion a year ago, while polished diamond sales have slipped by 11% to \$55.3 million from 62.3 million. For the year thus far, ALROSA's total diamond sales have grown by 9% yoy to \$3.03 billion.

“Compared to last year,” says ALROSA Deputy CEO Yury Okoemov, “demand for rough diamonds remains more balanced – almost all diamond categories benefit from continued demand in key markets globally. In July, there was a minor seasonal softening on the market in the run up to August holidays, but not as intensive as last year. Demand for expensive high-quality diamonds kept being strong during seven months.”